

السيرة الذاتية

معلومات شخصية:

الإسم: حليمة

اللقب: بكيس

تاريخ الميلاد: 08/09 /1978 الأبيار الجزائر

الهاتف: 0792-18-97-55

عنوان البريد الإلكتروني: halima.bekis@univ-alger2.dz

المسار الدراسي:

- متحصلة على شهادة البكالوريا شعبة آداب وعلوم إنسانية سنة 1996.
- متحصلة على شهادة اللسانس في اللغة والأدب العربي سنة 2000.
- متحصلة على شهادة الماجستير في اللغة العربية وآدابها تخصص أدب عربي قديم وحديث سنة 2009.
- متحصلة على شهادة الدكتوراه في اللغة العربية وآدابها تخصص أدب عربي قديم وحديث سنة 2020

المسار المهني:

- أستاذة محاضرة "أ" بجامعة الجزائر2 كلية اللغة العربية وآدابها واللغات الشرقية، منذ سنة 2023 إلى يومنا هذا.
- أستاذة محاضرة "ب" بجامعة الجزائر2 كلية اللغة العربية وآدابها واللغات الشرقية، منذ سنة 2020 إلى سنة 2023
- أستاذة مساعدة "أ" بجامعة الجزائر2 كلية اللغة العربية وآدابها واللغات الشرقية، منذ سنة 2013 إلى سنة 2020
- أستاذة مؤقتة بجامعة بودواو -بومرداس- من 2011 إلى 2012.
- أستاذة مؤقتة بجامعة الجزائر -ملحقة بني مسوس- من 2007 إلى 2011.
- موظفة إدارية في إطار عقود ما قبل التشغيل من سنة 2005 إلى 2007.
- أستاذة مؤقتة بجامعة سعد دحلب البلدية سنة 2004/2003.

Curriculum Vitae

Personal information:

Frist name: Halima

Family name: Bekkis

Date of birth: 08/09/1978, Al-Abiar, Algeria

Phone: 0792189755

Email address: halima.bekkis@univ-alger2.dz

Education:

1996. Baccalaureate in Arts and Humanities.

2000. Bachelor's degree in Arabic language and literature.

2009. Master's in Arabic language and literature, specializing in ancient and modern Arabic literature.

2020 .Doctorate in Arabic language and literature, specializing in ancient and modern Arabic literature.

Experience:

- Professor of Lecturer “A” at the University of Algiers 2, Faculty of Arabic Language, Literature and Oriental Languages, from 2023 to the present day.
- Professor of Lecturer “B” at the University of Algiers 2, Faculty of Arabic Language, Literature and Oriental Languages, from 2020 to 2023.
- Assistant Professor “A” at the University of Algiers 2, Faculty of Arabic Language, Literature and Oriental Languages, from 2013 to 2020.
- Temporary professor at Boudouaou University – Boumerdes – from 2011 to 2012.
- Temporary professor at the University of Algiers – Beni Messous Annex – from 2007 to 2011.
- An administrative employee under pre-employment contracts from 2005 to 2007.
- Temporary professor at Saad Dahlab University, Blida, 2003/2004.

